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Referat fra  

1. ordinære generalforsamling 
FOA Midt- og Vestjylland 

21. marts 2024 
 

 

 

 

 

Formand Susanne Andersen bød velkommen til den 1. ordinære generalforsamling i FOA 

Midt- og Vestjylland.  

 

Forsamlingen sang ”Når jeg ser et rødt flag smælde”, hvorefter Fagforeningens nye fane 

blev indviet.  

 

Jens Klaris slog 1. søm i for ”Demokrati”. 

 

Carsten Haglund slog 2. søm i for ”Lighed”. 

 

Susanne Andersen slog 3. søm i for ”Solidaritet”. 

 

 

Herefter gik man videre med dagsordenen for generalforsamlingen. 

 

 

 

 

1. Godkendelse af forretningsorden. 

 

Beslutning. 

 

Forretningsordenen blev godkendt. 
 

 

 

1a. Valg af referent. 

 

Beslutning. 

 

Anne-Mette Røn Poulsen blev valgt som referent. 

 

 

 

1b. Valg af dirigenter. 

 

Beslutning. 

 

Bettina Krohn Jensen og Charlotte Lund Mathiasen blev valgt som dirigenter. 

 

 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 

 

Beslutning. 

 

Dagsorden blev godkendt. 
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3. Valg af stemmetællere. 

 

Beslutning. 

Birgitte Madsen blev valgt som formand for stemmeudvalget. 

 

Herudover blev følgende valgt som stemmetællere: 

 

• Heidi Dahlin Lysgaard 

• Heine Kristiansen 

• Kristine Dahlin Olejniczak 

• Lisbeth Madsen 

• Anne Marie Højland 

 

Der var 133 stemmeberettigede medlemmer mødt frem. 

 

 

 

4. Bestyrelsens beretning. 

 

Beslutning. 

 

Formand Susanne Andersen fremlagde bestyrelsens beretning, hvortil der ikke var 

spørgsmål. 

 

Beretningen blev enstemmig vedtaget. 

 

 

 

5. Forelæggelse af det reviderede regnskab. 

 

Beslutning. 

 

Revisor Carsten Bo Jensen fremlagde årsregnskabet for 2023, hvortil der blev spurgt ind til 

fordeling af aktiver. Carsten Bo præciserede. 

 

Regnskabet blev enstemmig taget til efterretning. 

 

 

 

6. Forelæggelse af budget. 

 

Beslutning. 

 

Revisor Carsten Bo Jensen fremlagde budgettet for 2024, hvortil der blev spurgt ind til 

forskel på det fremlagte budget og budgettet i det udleverede materiale. 

 

Det blev oplyst, at flere poster er slået sammen i det fremlagte i forhold til opstillingen i det 

udleverede materiale.  

 

Herefter blev der spurgt ind til udgiftsniveauet i forhold til forventede besparelser i 

forbindelse med fusionen. Hvordan kan vi hverve flere medlemmer, hvis omkostningerne 

stiger? 

 

Susanne Andersen oplyste, at Fagforeningen har iværksat flere tiltag for at hverve flere 

medlemmer. Fagforeningens indtægterne kommer via kontingenterne, og vi arbejder hårdt 

på det. Vi håber at kunne fortsætte med at hverve nye medlemmer, og at alle der er 

medlem forbliver medlem. Det er et arbejde der løbende foregår. 

 

For at minimere udgifterne, har bestyrelsen bl.a. besluttet at nedlægge  
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”Det Lille FOA-blad”. Udgifterne hertil var en stor post og bladet var økonomisk tungt at 

udsende. 

 

Vi har forsøgt ikke at lave de store kontingentstigninger. Når vi sammenligner med andre 

FOA-afdelinger, hører FOA Midt- og Vestjylland til i den lavere ende på kontingentet. 

 

Vi har stadig 2 huse, der skal vedligeholdes. Det er noget af det bestyrelsen er nødt til at 

kigge ind i, når tilskuddet fra a-kassen forsvinder 1. januar 2026.  

 

 

Et medlem kommenterede, at det er positivt at budgettet for 2024 ikke har en nedgang i 

kontingentindtægt og at budgettet for 2023 og 2024 stort set er ens. 

 

Susanne Andersen oplyste, at Fagforeningen har iværksat tiltag og håber vi sammen kan 

gøre en forskel og få flere organiseret. 

 

Der er igangsat forskellige fællesskabsløsninger, bl.a. for at samle kræfterne og gøre 

tingene smartere. 

 

Bettina Krohn Jensen kommenterede, at en sammenlægning koster de første par år. Hun 

oplyste desuden, at generalforsamlingen i aften skal tilpasse antallet af medlemmer i 

bestyrelsen, der også vil have en positiv virkning på økonomien. 

 

 

 

7. Indkomne forslag. 

 

Beslutning. 

 

Carsten Haglund fremlagde bestyrelsens forslag til ændring af lovene, hvortil der var 

spørgsmål til, hvorfor budget udgår i §5 stk. 3. 

 

Carsten Haglund oplyste, at budget udgår, da vi har 2- årig generalforsamling. Det er ikke 

muligt at lave 2-årige budgetter, derfor foreslås bestemmelsen fjernet. 

 

 

Bestyrelsens forslag til ændring af lovene blev enstemmig vedtaget. 

 

 

 

8. Valg. 

 

Beslutning. 

 
Valg af 5 bestyrelsesmedlemmer fra Social/Sundhed – Kost/Service sektor: 

 

6 medlemmer opstillede til bestyrelsen. Der var skriftlig afstemning, og stemmerne fordelte 

sig således: 

 

• Joachim Birch blev valgt med 120 stemmer  

• Helle Ørskov blev valgt med 110 stemmer 

• Helle Birk blev valgt med 106 stemmer 

• Leila Vorm blev valgt med 105 stemmer 

• Kirsten Nørrelykke blev valgt med 102 stemmer 

 

• Heidi Henriksen fik 92 stemmer, og blev derfor ikke valgt. 

 

Der var 2 ugyldige sæt med stemmesedler og 3 sæt stemmesedler med blanke stemmer. 

Herudover blev 1 sæt stemmesedler ikke afleveret i forbindelse med valget. 
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Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer fra Pædagogisk sektor: 

 

Følgende medlemmer opstillede og blev valgt til bestyrelsen: 

 

• Helle Bøgh 

• Birgit Stahl Nielsen 

• Ingerlise Hagelskjær Nielsen 

 

 

 

Valg af 1 bestyrelsesmedlem fra Teknik/Service sektor: 

 

Følgende medlem opstillede og blev valgt til bestyrelsen: 

 

• Flemming Petersen 

 

 

 

 

Valg af 1. og 4. suppleant fra Pædagogisk sektor: 

 

Følgende medlemmer opstillede og blev valgt som suppleanter: 

 

• Tine Lange blev valgt som 1. suppleant 

• Heine Ebbesen blev valgt som 4. suppleant 

 

 

 

 

Valg af 2. suppleant fra Social/Sundhed – Kost/Service sektor: 

 

Følgende medlem opstillede og blev valgt til som suppleant: 

 

• Heidi Bach Henriksen 

 

 

 

 

Valg af 3. suppleant fra Teknik/Service sektor: 

 

Følgende medlem opstillede og blev valgt til suppleant: 

 

• Martin Sønderby Domino 

 

 

 

 

Valg af ungdomsrepræsentant: 

 

Følgende medlem opstillede og blev valgt som ungdomsrepræsentant: 

 

• Emil Ejbye Thorsen 
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Valg af bilagskontrollanter: 

 

Følgende medlemmer opstillede og blev valgt som bilagskontrollanter: 

 

• Inge-Lise Smedsgaard Troelsen 

• Thomas Münchow 

 

 

 

Valg af suppleanter for bilagskontrollanter: 

 

Følgende medlemmer opstillede og blev valgt som suppleanter for bilagskontrollanter: 

 

• Heidi Dahlin Lysgaard 

• Nadia Bonde Hvidberg 

 

 

 

Valg af fanebærere: 

 

Følgende medlemmer opstillede og blev valgt som fanebærere: 

 

• Lone Mortensen 

• Menevse Cartilli 

 

Efter valgene sagde forsamlingen farvel til de bestyrelsesmedlemmer m.fl. der havde valgt 

ikke at genopstille – eller ikke blev genvalgt. 

 

 

 

9. Fremtidigt virke. 

 

Beslutning. 

 
Formand Susanne Andersen berettede om fremtidigt virke. 

 

 

 

Herefter blev der trukket lod i konkurrencen om at skaffe nye medlemmer.  

Man får 1 lod for hvert nyt medlem man har skaffet. 

 

Vinderne blev: 

 

• Heine Kristiansen (blev udtrukket 2 gange)  

• Nanna Gertsen Leer 

• Claus Morell Jørgensen 

• Helle Bøgh 

 

 

 
10. Afslutning. 

 

Beslutning. 

 
Susanne Andersen afsluttede generalforsamlingen og takkede dirigenterne. 

 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 21.55 


